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Abstract (en)
[origin: WO2024078841A1] In track apparatuses, it is important to ensure a good compromise between standardisation and variability, in particular
with regard to the support structure and the manufacturing process. According to the invention, a modular concept is provided both with respect to
the structural design and with respect to a corresponding assembly method, wherein the individual modules are initially assembled in a module-
specific manner, but are already positioned in an advantageous arrangement and orientation in order to then bring the modules together in said
advantageous relative position for final assembly (in particular connection/mating of the module-specific support structures) in a longitudinal
section module connection assembly. According to the invention, this can take place on the same assembly line with a comparatively low amount
of handling and high precision or minimised positional tolerance. This means that the structural advantages of the modular construction of the
support structures can also be reflected in the manufacturing process, in particular up to the final assembly phase. The invention also relates to a
corresponding longitudinal section module connection assembly or an assembly line equipped therewith.

Abstract (de)
Bei Fahrwegvorrichtungen gilt es, einen guten Kompromiss aus Standardisierbarkeit und Variabilität sicherzustellen, insbesondere auch
betreffend die Tragstruktur bzw. den Herstellungsprozess. Erfindungsgemäß wird ein modulares Konzept sowohl bezüglich des konstruktiven
Aufbaus als auch bezüglich eines entsprechenden Zusammenbauverfahrens bereitgestellt, wobei vorgesehen ist, dass die einzelnen Module
zunächst modulspezifisch zusammengebaut werden, dabei jedoch bereits in vorteilhafter Anordnung und Ausrichtung positioniert sind, um
die Module daraufhin in dieser vorteilhaften Relativposition für die Endmontage (insbesondere Verbinden/Verheiraten der modulspezifischen
Tragstrukturen) in einer Längsabschnittsmodulverbindungsanordnung zusammenzuführen. Erfindungsgemäß kann dies auf derselben Montagelinie
bei vergleichsweise geringem Handhabungsaufwand und hoher Genauigkeit bzw. minimierter Lagetoleranz erfolgen. Hierdurch können die
konstruktiven Vorteile des modularen Aufbaus der Tragstrukturen auch auf den Herstellungsprozess gespiegelt werden, insbesondere bis zur Phase
der Endmontage. Die Erfindung betrifft ferner eine entsprechende Längsabschnittsmodulverbindungsanordnung bzw. eine damit ausgestattete
Montagelinie.
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